
  
  04-8666313:איגמי  28.10.2020 מתאריך ישיבת מועצת עיר

 

 28.10.2020 מיוםת עיר ישיבת מועצ

 קרית אתא מועצתתמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי ב

 

 

1 

 

 

 

 

 :וכחיםנ

 חברים:

  אש העירר - מר יעקב פרץ

 סגן ומ"מ ראש העיר -   עו"ד מימון טולדנו

 סגנית רה"ע -   עו"ד עדנה שטרניק

 סגן רה"ע -   מר אריה מיזלס

 מועצהחבר  - מר עופר מועלם

 ת מועצהחבר -  ברגר-עו"ד עטרה מירב

 מועצה חבר -  עו"ד עמנואל סולומונוב

 מועצה חבר -   מר הרצל יהודה

 מועצה חבר - מר אלי ניר

 מועצה חבר - מר ציון אסולין

 ת מועצהחבר - גב' רחל אסרף

 חבר מועצה -  סימון מושיאשוויליעו"ד 

 מועצה  חבר - מר עופר ברבי

 חברת מועצה -   שלם-גב' הילה רובין

 חבר מועצה - אי דודומר ר

 חבר מועצה - מר ניר יעקובי

 

 סגל:

 

 ישיבת מועצת עיר מן המניין קרית אתא  

 א"פתש חשוןב י' ,202010.28. ד', ביום



  
  04-8666313:איגמי  28.10.2020 מתאריך ישיבת מועצת עיר

 

 28.10.2020 מיוםת עיר ישיבת מועצ

 קרית אתא מועצתתמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי ב

 

 

2 

 מנכ"ל העיריה - מר בני חזן

 היועצת המשפטית  -   עו"ד קרן רוזליס

 מהנדס העירייה  -   מר שמעון דניאל

 יועצת רה"ע למעמד האישה - גב' פרידה אורן

 גזבר העירייה  - רו"ח רונן רוזנפלד

 העירייהמבקר  -   מר אלישע שלם

 עוזרת רה"ע  -   גב' סימה הירשל

 

 על סדר היום:

 הצעה לסדר היום: תוכנית ליציאה מהסגר )הילה(. .1

 תשובות לשאילתות. .2

 אישור החלטות ועדת הכספים: .3

אלש"ח לצורך סגירתו, עפ"י  50שיפוץ בית יד לבנים בסכום  2250הגדלת תב"ר  3.1 

 הפירוט:  

 תב"ר לאישור הגדלה תב"ר מאושר  מקורות מימון  

  62 -----   62   משרד הביטחון  

  488  50   438  קרנות הרשות  

   550  50   500   סה"כ : 

. שינוי מקורות מימון. סכום התב"ר נותר 2019סימוני כבישים  2259עדכון תב"ר  3.2

 ללא שינוי.  

 תב"ר לאישור הגדלה תב"ר מאושר  מקורות מימון  

 80  80   0 משרד התחבורה  

 775  (80)   855  קרנות הרשות  

 885  0   855   סה"כ :  

 . 4, רח' נורדאו 89חלקה  11012ביטול הפקעה גוש  .4

 



  
  04-8666313:איגמי  28.10.2020 מתאריך ישיבת מועצת עיר

 

 28.10.2020 מיוםת עיר ישיבת מועצ

 קרית אתא מועצתתמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי ב

 

 

3 

 פרוטוקול

 

 אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שמן המניין. ערב טוב לכולם.  ע:”י. פרץ, רה

 

 הצעה לסדר היום: תוכנית ליציאה מהסגר )הילה( .1

ומה שאני מבקש לא להיכנס לתוכן הצעה לסדר יום, גב' הילה רובין.  ע:”י. פרץ, רה

ההצעה אלא למה את מבקשת להעלות את ההצעה. לאחר מכן נצביע. 

 אם נקבל את ההצעה, תינתן לך זכות הדיבור. אז בבקשה.

רציתי לשאול למה אתה לא מאפשר כמו בפקודת העיריות לבצע את   :שלם-רובין. ה

ההצעה לסדר כמו שצריך? למה לחשוש את זה, לתת את ההזדמנות 

החשש? על כל פנים באווירה קצת יותר נעימה להסביר כמו שצריך? ממה 

אני רוצה להגיד שאני גאה במערכת החינוך ובהחלטה העירונית לעשות 

ימים של לימודים. זו החלטה חשובה ובאמת כל הכבוד  5מאמץ שיהיו 

 והמורים ואת כל מי שלקח,  על כך

 תכתבי את זה בפייסבוק היום.  צ. אסולין:

 אין לי בעיה.  :שלם-רובין. ה

 אני מקווה שתכתבי את זה, צ. אסולין:

 אתה מפריע לי, ציון. :שלם-רובין. ה

 לא, אני לא מפריע.  צ. אסולין:

בכל אופן אני רוצה להגיד כל הכבוד על כך, כל הכבוד לעטרה על העשייה  :שלם-רובין. ה

ולגופו של עניין, אנחנו רוצים להעלות פה את החשובה שהיא עושה. 

ה לסדר שקוראים לו סגול ככה, להמשיך את המגמה הזאת ורואי ההצע

 יפרט עליה בצורה יותר משמעותית. 

רואי, רק שנייה. אנחנו לא נכנסים לתוכן. אתה מסביר למה אתה רוצה  ע:”י. פרץ, רה

 בלבד.

אז בעצם אנחנו מבקשים כאן מראש העיר, ממועצת העיר לאשר תוכנית,  ר. דוד:
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להצביע בעד תוכנית שבנינו שאנחנו קוראים לה תוכנית סגול כהה. 

אנחנו בעצם כתבנו כאן שורה של צעדים, של פעולות שניתן לעשות ברמה 

העירונית, כאשר המטרה שלהם זה בעצם להמשיך לשמור על קרית אתא 

רך זמן. אנחנו מבינים שהקורונה תהיה איתנו לעוד כעיר ירוקה לאו

תקופה ארוכה ואם אנחנו רוצים להישאר ירוקים יש עוד המון דברים 

שאפשר לעשות. כמו לדוגמא רכישה או השכרה של מבנים יבילים ליד 

בתי ספר שיש בהם מצוקת מקומות לימוד, כמו למשל בבית ספר הצבי 

בתי כנסת, לתפילה מחוץ לבית כמו למשל הכשרה של שטחים לישראל. 

הכנסת. ולכן אנחנו מבקשים להעלות להצביע בעד ההצעה לסדר 

החשובה הזאת שתיטיב עם התושבים ותשמור על קרית אתא ירוקה 

 לאורך זמן. 

תודה רבה. אני מבקש להסיר את זה מסדר היום מהטעם הפשוט, מדינת  ע:”י. פרץ, רה

מודדות עם הקורונה, על כל ישראל היא זאת שמתווה את תהליכי ההת

ההיבטים, אין רשות בתוך רשות. רק אם מדינת ישראל תחליט שכל 

רשות היא עצמאית בגבולות העיר שלה לנהל את מתווה הקורונה על כל 

, הן הנושאים שקשורים ברווחה, שקשורים םההיבטים, הן הביטחוניי

שונים לחינוך והתנהלות שוטפת של המדינה, אנחנו נהיה שותפים, רא

בתוך התהליך. ולכן כל זמן שזה באחריות המדינה אנחנו לא יכולים 

 לבנות מתווה כנגד המדינה. מי בעד להסיר את זה מסדר היום? 

תראו מה קורה כאן, כולם פה רוצים להסיר מסדר  אני רוצה להתייחס. :שלם-רובין. ה

 היום,

 את פשוט לא מבינה. את לא מבינה, צ. אסולין:

 אני לא מבינה.  :םשל-רובין. ה

 )מדברים ביחד(

  אין נגד. תודה רבה.מי נגד?  ע:”י. פרץ, רה
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 תשובות לשאילתות .2

של ניר יעקובי: מה היא תוכנית הפעולה  1. שאילתא מס' 2אנחנו בסעיף  ע:”י. פרץ, רה

המפורטת של העיר במאבק בנגיף הקורונה על מנת להפוך לעיר ירוקה? 

 קרית אתא היא עיר ירוקה.

 מה גובה התקציב שהוקצב למאבק בנגיף הקורונה? ככל הנדרש. 

אני ביקשתי את זכות הדיבור מהיועצת המשפטית, אני לא קיבלתי  :שלם-רובין. ה

 אותה. אני מבקשת לקבל את זכות הדיבור. 

 

 אישור החלטות ועדת הכספים: .3

אלש"ח לצורך סגירתו, עפ"י  50שיפוץ בית יד לבנים בסכום  2250הגדלת תב"ר  13.

 פירוט:ה

 תב"ר לאישור הגדלה תב"ר מאושר  מקורות מימון

  62 -----   62   משרד הביטחון

  488  50   438  קרנות הרשות 

   550  50   500   סה"כ :

ללא  מימון. סכום התב"ר נותר . שינוי מקורות2019סימוני כבישים  2259עדכון תב"ר  23.

 שינוי.

 תב"ר לאישור הגדלה תב"ר מאושר  מקורות מימון

 80  80   0 משרד התחבורה

 775  (80)   855  קרנות הרשות

 885  0   855   סה"כ :

 אישור החלטות ועדת הכספים.  3אנחנו עוברים לסעיף  ע:”י. פרץ, רה

איך יכול להיות שאין פה את זכות הדיבור? מה זאת הדיקטטורה הזאת?  :שלם-רובין. ה

 יש פה את זכות הדיבור ומגיע לי, 

 אל תצעקי, ע:”י. פרץ, רה

 אתה מזלזל בחוק. יש גבול .  :שלם-רובין. ה
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 ותדברי בנימוס. ע:”י. פרץ, רה

 אני מדברת בנימוס.  :שלם-רובין. ה

 את לא מדברת בנימוס.  ע:”י. פרץ, רה

 )מדברים ביחד(

שיפוץ בית יד  2250. הגדלת תב"רים. הגדלת תב"ר 3טוב, אנחנו בסעיף  ע:”י. פרץ, רה

אלש"ח לצורך סגירתו עפ"י הפירוט: משרד הביטחון  50לבנים בסכום 

 אלש"ח.  550. סך הכול 488אלש"ח. קרנות הרשות  62

סכום . שינוי במקורות מימון. 2019סימוני כבישים  2259עדכון תב"ר  

 התב"ר נותר ללא שינוי. 

 בושה וחרפה. :שלם-רובין. ה

אלש"ח.  885. סך הכול 775אלש"ח. קרנות הרשות  80משרד התחבורה  ע:”י. פרץ, רה

  פה אחד.בעד. מי נגד? מי נמנע?  11מישהו מבקש להתייחס? מי בעד? 

 )מדברים ביחד(

 

 4, רח' נורדאו 89חלקה  11012ביטול הפקעה גוש  .4

 .4סעיף  ע:”פרץ, רהי. 

 )מדברים ביחד(

. נפל כאן 4, רח' נורדאו 89חלקה  11012. ביטול הפקעה גוש 4סעיף  ע:”י. פרץ, רה

איזשהו ספק בעניין של קלים. העיר את תשומת לבי המהנדס שהוא 

מבקש לבדוק את זה פעם נוספת. אז אכן יש פה הפקעה שנעשתה 

שהתשריט בעצם לא הפקיע את ההפקעה הזאת. זה משהו שהיה בשנת 

התעורר ע"י בקשה לרישום בית משותף, , הרבה שנים אחורנית. זה 1992

אבל בכל זאת בבדיקה המדוקדקת לפני שהתחלנו את הישיבה יש 

איזשהו ספק באיזשהו קלים שהוא להולכי רגל, ככל הנראה שם כן 

הייתה הפקעה. אז כדי שלא נבוא לידי טעות אנחנו נבדוק את זה שוב, 

  נביא את זה לישיבה הבאה ולכן אני מבקש להסיר את זה.
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 איפה זה בדיוק? דובר:

חלקה  11012. זה גוש 87זה ברח' נורדאו, הבתים הראשונים או בחלקה  ע:”י. פרץ, רה

. אז אנחנו נבדוק את זה ואחרי שנעשה את הבדיקה נביא 4, נורדאו 89

את זה לישיבה הבאה. אז מי בעד להסיר את זה מסדר היום כדי שלא 

אני מודה  להסיר את זה היום. אנחנו מחליטים פה אחדתיפול לנו טעות? 

 לכם. 

אני רק רוצה לומר לכם ככה, תראו, ההתנהגות הברוטלית הזאת של  

חברי מועצה שהם באמת לצערי חסרי אחריות ציבורית, הם כל הזמן 

מכפישים את פעולות העיר קרית אתא, אנחנו רואים בכל הפרמטרים 

אם היו לוקחים כיצד קרית אתא צומחת, פורחת, עושה עבודה נהדרת. ו

את סך כל הימים שבהם קרית אתא הייתה ירוקה לעומת הערים 

האחרות כאן מסביב היו רואים כמה קרית אתא עשתה מאמץ אדיר כדי 

להיות ירוקה ולשמור על התושבים שלה. ואנחנו עושים את העבודה 

היום יומית הסיזיפית הזאת גם בתקופה הזאת של הקורונה. ולצערנו 

שכל הצעה כזאת שתבוא תוך כדי הכפשה וגם כניסיון של  חושביםאנחנו 

ללכת כנגד מה שנקרא מתווים מאוד מאוד ברורים שהמדינה ואנחנו 

כרשויות שותפים להם, אי אפשר לעשות דברים שלא צריכים לעשות 

ולכן גם הפרובוקציה הזאת של לקום ולצאת מחדר ישיבה שהיא ללא 

דד באמת ועניינית עם הדברים, צורך, כי אין להם את האפשרות להתמו

אז צר לי על הדברים האלה. אני מקווה מאוד שעם הזמן הם יבינו את 

העבודה הציבורית ואת האחריות המוטלת עליהם והם יהיו שותפים 

מלאים בישיבות העבודה כאן במועצת העיר. אני מודה לכל אחד מכם. 

 תודה רבה. הישיבה נעולה.

 

 סוף הישיבה

 


